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INDEX A

A two-part analytical index of the Evidence Dossier and Carvath WordPress sections of the 2024
first edition PDF of Operation Dietrich. Index part B covers 'Dieter' and ‘Mama', and 'Des'. This
index part A covers all other persons. Study Dieter's case by scrolling both parts in parallel -
always studying back-and-forth from the central key source, namely Dieter



Nota bene: in this index, the source of a quotation is not necessarily the same person as the
person named in the section heading (i.e. named IN BOLD) above that quotation.

Check the source's identity in the Jperation Dietrich PDF



ANGLESEY SOCIAL SERVICES

PDF search terms: "SOCIAL SERVICES", or "SSD", or "LOCAL AUTHORITY", or "ANGLESEY COUNCIL", or "ISLE OF
ANGLESEY"

Statistics: "The business of children" (2019)....173to 174

EMILY ROBERTS (Anglesey Social Services)

Emily Roberts, social worker

PDF search terms: "EMILY ROBERTS" (27 to 28), or "THE SOCIAL WORKER" (47)

Emily began "a Section 47 child protection enquiry" (July 2018) .. ... 27

Emily "visited Dieter at school" and "spoke with him for ten minutes” (July 2018) ....27
Emily "visited Mama at home" (July 2018).... 27

Emily "visited Des at home, and discussed Mama's concerns with him" (July 2018) ....28
Emily concluded "no evidence of sexual abuse" (July 2018) . ... 28

Emily "willing to speculate" in accordance with "Parental Alienation theory" (July 2018)....28

Emily the subject of "a complaint” by Mama (July 2018) .. ... 47

DIETER'S TEACHERS

PDF search terms: "TEACHER" (27, 62, 121, 129), or "HEADTEACHER" (27, 45), or "TEACHERS" (152), or "AT SCHOOL"

SUSANNE MARWEDEL (child psychiatrist)

PDF search terms: "DR SUSANNE ELLEN MARWEDEL", or "DR MARWEDEL"

Dr Marwedel validated Mama's concern that "sexual abuse cannot be ruled out" (July 2018) ....28



SUE ROBERTS (Penrhos Hospital nurse)

Sue Roberts, nurse

Penrhos Hospital / Ysbyty Penrhos Stanley

PDF search terms: "A NURSE" (30), or "SUE ROBERTS" (31, 31 to 32), or "THE NURSE" (34, 51)

Sue "called the police" to see Dieter and Mama at Penrhos Hospital (July 2018) ....30
Dieter told Sue about "having strange dreams" (July 2018) ....31

Dieter told Sue about waking up in different beds when with Des (July 2018) ....31

Dieter told Sue about his penis "bleeding" (July 2018)....31

Sue recorded Mama's concern that Dieter "sexually abused" by Des (July 2018) . ... 31

Sue recorded Dieter put "on antibiotics for balanitis during his time" with Des (July 2018)....31
Sue recorded Dieter "has been having strange dreams about monsters" (July 2018) . ... 31
Sue recorded Dieter "had slept in the same bed as his dad" (July 2018)....31to 32

Sue was "asked" but declined to "take photographs of [Dieter's] injury as evidence" . ... 32
Sue recorded Dieter's "problems sleeping" (July 2018) .. ... 32

Sue recorded Dieter "scared of going to bed" (July 2018)....32

Sue recorded Mama's opinion that Dieter "presenting with PTSD" (July 2018) . ... 32

Sue "drew pictures with" Dieter (July 2018)....51

MARTIN JONES (North Wales Police)

Martin Jones, police constable

PDF search term: "MARTIN JONES" (29, 30 to 31)

Martin recorded about Des showing age-inappropriate "adult films" to Dieter (July 2018) .... 29
Martin recorded his call out to see Dieter and Mama at Penrhos Hospital (July 2018) ....30to 31
Martin "spoke first to the nurse practitioner Sue Roberts, and then to Mama" . ... 31

Dieter "having strange dreams" . ... 31



Dieter waking up in different beds when with Des.. ... 31

Dieter's penis "bleeding" . ... 31

Dieter dislikes "when Dad tries to kiss him everywhere" . ... 31

Dieter "sleeps in Daddy's bed" ....31

Des "insults" Dieter "when they are in bed together" . ... 31

Asked about Des touching him, Dieter had said both "no" and "that he could not remember" ....31
Asked about happenings at night, Dieter had "looked frightened but not said anything" ....31
Dieter had had "dreams" about a "naked man"....31

Mama had asked Dieter "about the cut to his penis" . ... 31

"the cut to his penis" must have occurred some time overnight.... 31

Dieter "frightened of Daddy" ....31

Dieter "hates himself" ....31

Dieter "has days when he feels very low" . ... 31

SHONA CAMPBELL (North Wales Police)

Shona Campbell, detective constable

PDF search terms: "SHONA CAMPBELL" (34, 34 to 35, 35 to 36, 36 to 37, 40 to 41, 41, 42, 42 to 44, 44 to 45, 45 to 46,
46, 46 to 47, 47, 51, 52, 52 to 53, 54, 58, 59, 59 to 60, 60, 62, 63, 63 to 64, 64, 66, 69 to 70, 74, 75, 76, 77, 78, 79, 80,
82 to 83, 84, 84 to 85, 104, 108, 112, 116, 125, 141, 145, 147, 165, 168, 181, 192), or "CAMPBELL" (34), or "SHONA"

(51, 55to0 57, 57, 66, 68, 104, 112), or, "DC CAMPBELL" (44, 76, 88, 101, 111), or "THE RO" (74, 112)
2018

Shona began to investigate Dieter's case (August 2018) ....34

Mama's diary: Shona and Helen interviewed Dieter and Mama at home (August 2018) ....34 to 35
Shona "says" Dieter's remarks "too confusing" for "an ABE interview" . ... 35

Shona's log of her and Helen's visit to Dieter and Mama (August 2018) ....35to 36

See also HELEN TURNER (Anglesey Social Services) below

Dieter had disclosed to Mama that Des "had touched his penis" ... .35



Dieter had disclosed that Des "was breathing like a dog" . ... 35
Dieter had disclosed that Des "smelt like goat's milk and it was disgusting" ... .35
SPEAKING TO MAMA

Shona and Helen "spoke first with" Mama . ... 35

Mama "wanted [Dieter] to see a child psychologist" but Family Court had forbidden this.. . ..

Mama had begun "keeping a diary" about Dieter . . .. 35

Dieter had told a visiting married couple "that he was scared of" Des . ... 35
Dieter told the couple he didn't like it when Des "kisses him" . ... 35

Dieter described Des kissing him "on the cheeks and lips" as "yukkie" . ... 35
Dieter "then went quiet and didn't speak any more" . ... 35

Dieter told Mama "that he felt dirty" . ... 35

Dieter "did not want to watch" the "underpants rule" "NSPCC video" . ... 35
Dieter told Mama that the video "made him think of goo and slime" . ... 35
Mama "stressed how upset" Dieter "would become talking about underpants" . ... 35
Dieter "didn't want to go to bed at night" . ... 35

Dieter "was frightened to go to sleep at night" .. .. 35

Mama "was having trouble getting" Dieter "to go to sleep" .. .. 36

Mama "had noted" when Dieter told her "I'm scared of daddy but not during the day" . ..

Mama "had noted" when Dieter told her "he was frightened of his daddy" . ... 36
SPEAKING TO DIETER

Shona and Helen "spoke to [Dieter] for a long time on his own" ....36

Dieter "said that his mum really wanted him to tell us something but he didn't want to" . ...

Dieter "said that he would write it down" and wrote "dirty sneak peek" . ... 36

Dieter said he and Des would "play a game" . ... 36

The 'game' happened with "trousers and pants down" . ... 36

In the 'game’, Des "smacks" Dieter's "bottom" and Dieter "smacks" Des' "bottom" . ... 36

35

.36

36



"It was difficult to obtain any further detail or context from [Dieter] about this" . ... 36

Dieter "then said that there was something else" but "he didn't want to talk about it".... 36
Dieter said that this 'something else' was "yukkie" . ... 36

Dieter "eventually told us" about the "dirty sneak peek"....36

Dieter said the 'dirty sneak peek' "went into his undies" "at night" .. .. 36

Dieter said the 'dirty sneak peek' "rubs his willy" .. .. 36

Dieter said this 'willy rubbing' happened "at dad's house" . ... 36

Dieter "said only his dad" was present with him in the house . ... 36

When "asked who" "touched him", Dieter said "It could be my dad, or not, that's for you to find out"

Dieter said "he went to Legoland and had a cut on his willy and it was bleeding" . ... 36
Dieter "didn't know" or "wasn't clear" in some of his responses to questions. ... 36
Dieter "was asked if there was anything else he was scared to tell and said no"....36
Shona unwilling "to ABE" Dieter "based on these reluctantly made disclosures" . ... 36
Shona: "l do not think" Mama has "malicious" "intentions" . ... 36

Shona interviewed Des at his home (August 2018) ... .36 to 37

Des "denied any sexual abuse" of Dieter . ... 37

Des told Shona "the allegations are motivated to stopping" his "contact" with Dieter . ... 37
Des speculated about Mama having "Munchausen's by proxy" . ...37

Des appeared to be "very concerned about" Mama "influencing" Dieter . ... 37

RE 'SLAP BUM GAME'

Des "gave Shona an alternative version of the naked bottom incidents" . ... 37
Des "asserted he had never actually touched Dieter's bottom" . ... 37

Des asserted "that he hadn't exposed himself" to Dieter . ... 37

Des "portrayed what happened as innocent play" ... .37

Des "at least 'half confirmed' Dieter's account of the Slap Bum Game" . ... 37

RE 'DIRTY SNEAK PEEK'



Des denied being the "dirty sneak peek" ....37

Des denied "rubbing" Dieter's penis . ... 37

Des "explained" about himself "applying cream to Dieter's penis" due to "balanitis" . ... 37

Des gave Shona his account — excluding any sexual abuse — of the Legoland holiday . ... 37
Shona and Helen interviewed Dieter at Anglesey council premises (August 2018) ....40to 41
Dieter "an intelligent young boy" and "quite articulate" . ... 40

Dieter "clearly understood the difference between truth and lies" . ... 40

Dieter said "someone" "touches me there (indicating his crotch area) and rubs it" . ... 40
Dieter stated "that his dad plays ninjas with him and gets really loud and scares him" . ... 40
Dieter referred to being "half-awake and half-asleep" . ... 40

Dieter said "only his dad was home" . ... 40

Dieter "knew that it was his dad" . ... 40

Dieter said sexual abuse happened at "night time" . ... 40

Dieter said sexual abuse happened "in his dad's bed" . ... 40

Dieter said "No one else is in the room" when "asked how he knew that it was his dad" . ... 40
Dieter was unsure as to whether or not he had actually seen Des during the act of abuse . ... 40

Dieter said that during the abuse "I'm half-awake, half-asleep" (Probably means drugged)
Dieter "said that it had happened" "in his dad's bed" . ... 40

Dieter said "it didn't happen" at Legoland "but something else did" . ... 40

Dieter said "that he had a cut" (to his penis) at Legoland . . .. 40

Dieter "couldn't answer" when asked about when abuse (at Des' home) had happened . ... 40
Shona and Helen found it "difficult to hold [Dieter's] attention" .. .. 40

Dieter "said that he had told his mum" (about Des abusing him) . ... 41

Shona's conversation with Dieter's childminder 'Melanie' (August 2018) .. .. 42

Refer to 'MELANIE' (childminder) below

Shona logged a witness statement from childminder 'Melanie' (September 2018) ....42to 44



Refer to 'MELANIE' (childminder) below

Shona logged the arrest of Des (September 2018) ... .44 to 45

Des was arrested at his home "on suspicion of Engaging in Sexual Activity with a Child" . ... 44
Des' home was searched, and "electronic devices seized" . ... 45

Des "denied committing any sexual offences against [Dieter]" .. .. 45

Des asserted that Mama had "influenced" Dieter "into making these disclosures" .. .. 45

Des asserted that Mama's intention was "to stop his contact" with Dieter. . .. 45

Re Dieter's disclosures to 'Melanie', Des "questioned if she had benefited financially" . . .. 45
Des "denied that he had ever threatened" Dieter's childminder 'Melanie'. . .. 45

Des secretly recorded "a telephone conversation" with Dieter's headteacher. ... 45

Dieter's headteacher "felt [Des] might have taken his comments about [Mama] out of context
Shona logged Dieter's first ABE video interview (September 2018). ... 45 to 46

Dieter was interviewed by DC Shona Campbell and DS Katie Ellis . . . . 45

Also present: "Registered Intermediary [Sharon Owen]" . ... 45

Also present: "SW Helen Turner in the monitoring room" . ... 45

Dieter said that "he had told" his childminder 'Melanie' "lots of things" .. .. 45
Dieter "said that it happened at his dad's house and in his dad's bed" . ... 45
Dieter said he was "5 years old" "when it happened" . ... 45

Dieter confirmed "it happened at night time rather than in the day" ... .45
Dieter "could not answer if it had happened more than once" . ... 45

Dieter "confirmed that it was his dad" . ... 46

Dieter confirmed "no one else in the house" . . .. 46

Dieter "said that his eyes were half open and half closed" . ... 46

Dieter said "that he was half awake and half asleep" . ... 46

Dieter "was unable to explain" more about being 'half awake and half asleep'. ... 46
Dieter "pointed to his crotch and said that" Des "touched him" . ... 46



Dieter "said that he was touched under his clothing" . ... 46

Dieter "was touched" by "hand" . ... 46

Dieter "did not want to say the word" for penis . ... 46

On "a picture", Dieter "pointed to the boy's penis as to where he was touched" . ... 46
Dieter "showed" "how he was touched" by doing "a rubbing motion on his thighs" . ... 46
Dieter "became tired and reluctant to answer further questions" . ... 46

Dieter "was unable to say" what Des "was wearing . . .. 46

Dieter "was unable to say" if "he could smell" anything . ... 46

Dieter "was unable to say" if he could "hear anything" . ... 46

Dieter "was unable to say" "if anything else like this had happened" . ... 46

Dieter "was unable to say" if Des "had touched him anywhere else" . ... 46

Dieter "did confirm that he wanted it to stop" . ... 46

Dieter was "more quiet" and "blinking repeatedly" when "asked about what" happened. ... 46
After the interview, Shona discussed Dieter with Helen Turner. ... 46

Shona and Helen expected that Dieter would "return to the care of his mother" soon . ... 46
Shona recognised that Dieter was the victim of a sexual offence (September 2018) . ... 46

Shona logged her phone-call with "school mum" 'JR' (September 2018)....47
"Mama approached another school mum, JR"

Mama told JR that Dieter "had made disclosures of sexual abuse against" Des
Mama told JR that Social Services "were no help"

July 2018: Mama and Dieter "turned up" at JR's home

July 2018: Mama told JR "that [Dieter] had told her more"

July 2018: Dieter "was frightened and was having nightmares"

July 2018: Dieter did not want "to see the monster again"

July 2018: JR "advised [Mama] to contact the Police and Social Services"

July 2018: Mama said "that Social Services wouldn't believe her"

10



July 2018: Mama "had made a complaint about the social worker" (i.e. Emily Roberts)

August 2018: Mama and Dieter "turned up" at JR's home again

August 2018: Mama told JR that Dieter "had made" "disclosure to her"

August 2018: Mama asked Dieter to tell JR what he'd told her, but Dieter "was reluctant to speak"
August 2018: with Mama "asking him questions", JR "made a note of" what Dieter said

August 2018: JR witnessed Dieter making "a dog panting noise"

August 2018: JR witnessed Dieter speak of "goat's milk" (which Des drank)

August 2018: Dieter "said that he didn't want to speak anymore"

August 2018: Dieter was "all over the place" (i.e. emotional, distressed)

Shona met with Mama (October 2018).... 47

Shona "had crown court commitments" in October (October 2018) ....51

Shona logged Penrhos Hospital's record of Dieter's visit with cut injury (October 2018) ....51
Refer to SUE ROBERTS (Penrhos Hospital nurse) and MARTIN JONES (North Wales Police) above
Shona reviewed the contents of devices seized from Des (November 2018) . ... 52

There was "a very large number of videos"

Des "spends a lot of time filming" Dieter

Des "often set up" the camera "to video" himself "playing" with Dieter

Des had recorded "numerous videos of" Dieter "in the bath"

Des' "web history" revealed "some odd search times"

Des had been "apparently researching advice for parents of sexually abused children"

Shona recorded Mair Wyn Jones' witness statement (November 2018)....52 to 53

Refer to MAIR WYN JONES (Gorwel refuge) below

Shona recorded Mama's witness statement (November 2018) .. .. 54

Shona reviewed Dieter's medical records (November 2018) .. ...54

Shona "bombarded" by Des "with emails and phone calls" (November 2018) ... .55 to 57

Shona logged an email from Dieter's Gorwel therapist Mair Wyn Jones (December 2018) . ... 60

11



Refer to MAIR WYN JONES (Gorwel refuge) below

2019

Shona email: Dieter "should not have any contact with" Des (January 2019)....62

Shona "had a lengthy conversation with" Mama (January 2019) ....63

Mama "under a lot of stress" due to "the ongoing investigation"

Mama "under a lot of stress" due to "family court proceedings"

Mama under "stress" as "unable to discuss" matters "directly with" Dieter "when he wants to talk"

Mama "particularly upset" that court "ordered" Dieter "not continue" "sessions with Mair from Gorwel"
Shona referred Mama to CYPSVA Sandra Roque (January 2019)....63

Refer to SANDRA ROQUE (sexual violence adviser) below

Shona logged a conversation with Nerys Roberts (January 2019) . ... 63 to 64

See also NERYS ROBERTS (Anglesey Social Services) below

Nerys told Shona about her "position" for a pending hearing in "Family Court" . ... 63

Nerys would "support contact" between Des and Dieter "regardless of the ongoing criminal investigation"

Shona "had to chase" Nerys "to confirm this position" .. .. 63
Shona "would have been unaware" of Nerys' position "had [Mama] not contacted" her. ... 63
Arwel Jones took over from Katie Ellis as Shona's supervising sergeant (March 2019) ....66

Shona logged a phone-call with Mama (March 2019) ... .66

Mama "was upset"

Mama "cannot talk about" Dieter's problems (due to Des' crimes) with Dieter (due to Family Court)
Mama was "struggling to reassure" Dieter

Shona logged Dieter's disclosures about tablets and injections (March 2019) ... .69 to 70

Des "would lock" Dieter "in the bedroom" . ... 69
Des would tell Dieter "Let's play doctors" . ... 69
Des would "inject" Dieter "in hisarm" ....70

Des "would also give" Dieter "tablets in the evening before the injection, which made him sleepy"

12



Dieter had drawn a "picture" that "showed an injection on the inside of the arm"....70

Dieter had explained to 'Melanie' about his previous remark "l didn't know if | was awake or asleep"
Dieter told childminder Melanie his confusion (re awake/asleep) was when "I had the needle in my arm"
Shona discussed Dieter's case with her supervisor Arwel Jones (April 2019)....76

Shona logged an email from CPS lawyer David Boycott (April 2019)....76

See also DAVID BOYCOTT (Crown Prosecution Service, 2018/19) below

David Boycott had decided he lacked "supporting evidence" in order to prosecute Des

Shona logged the CPS decision not to charge Des (April 2019) ....77

"David Boycott has advised no further action"

Shona visited Mama's home re the CPS decision not to charge Des (April 2019) ....77

Shona emailed Des to notify him that he would not be charged (April 2019)....78

Shona's log entry prior to Dieter's second ABE interview (April 2019)....79

See also CHRIS RENSHAW (North Wales Police) below

Shona logged details of "Dieter's second ABE video interview" (May 2019)....82to 83

Dieter was interviewed by DC Shona Campbell . ... 82

Also present: "registered intermediary Sharon Owen" . ... 82

Nerys Roberts was "observing" (i.e. in monitoring room) . ... 82

Dieter "disclosed that his dad put his willy in his mouth and in his bum" .. .. 82

The crime(s) "happened at his dad's house, in his dad's bedroom in the daytime" . ... 83

Dieter "said that his dad" "put his willy in" Dieter's "mouth" . ... 83

Dieter "confirmed that he was talking about his father's penis" . ... 83

Dieter "demonstrated that" Des' penis had "passed his lips" and "had gone into his mouth" .. .. 83
Dieter "demonstrated side to side and backwards and forwards movements with his finger" .. .. 83
Dieter "said it was in his mouth" ... .83

Dieter "has little idea of timescales" . . .. 83

Dieter said Des didn't speak during the crime .. .. 83

13



Dieter "said that he told" Des to "Stop" .... 83

Dieter "said that" Des "only had clothes on his top half".... 83
Des "pulled [Dieter's] shorts and pants down, then put his willy in his bottom" . ... 83
Shona found it "difficult to establish many more details" . ... 83
Dieter "would just repeat that" Des "put his willy in his bottom and his mouth" . ... 83

Dieter "demonstrated" and "explained" "using dolls" about when Des "put his willy in his mouth"
During the oral rape, Dieter "was standing by the bed" . ... 83

During the oral rape, Des "had one leg on the bed and the other foot on the floor". ... 83
Dieter "showed that afterwards" Des "was behind him facing [Dieter's] back" . ... 83

Dieter "said that" Des "had been holding onto" Dieter's "arm" . ... 83

Dieter "tried to walk away but he couldn't" . ... 83

Des' penis apparently "touched" Dieter's "buttocks" without "penetration" ... . 83

Dieter "did not describe any pain" . ... 83

Re "afterwards", Dieter "said that he ran out of the room and out of the house" . ... 83

Dieter "was running from" Des . . .. 83

Dieter "didn't come back home until it was dark" . ... 83

Dieter "mentioned masks" . ... 83

Dieter "said that" Des "had given him an injection" . ... 83

Dieter "described" "an injection into hisarm" . ... 83

Dieter "described an injection as a pointy end" .. .. 83

Des gave Dieter "two white tablets" in "a drink" that "was fizzy" . ... 83

Dieter "described that" Des "would wear masks and scare him" . ... 83

Dieter "said that he had told his mum" "about this" . . .. 83

Dieter "became quite angry and said no" when "asked if anyone had told him to say any of these things"
Shona's remarks about Dieter's second ABE interview (May 2019) .. ... 84 to 85

"Shona clearly accepted Dieter and Mama as honest" . ... 85

14



Shona's "last entry" on the log "marked the end" of "genuine" investigative work . . . . 85
"Nothing was done" to pursue and progress Dieter's case "after Shona disappeared" . ... 85
Shona's sudden disappearance evidenced "a Dl-ordered shut-down of the case" . ... 85
Shona absent from work (June 2019)....88

Shona "is currently unavailable" (June 2019)....101

Shona "is currently off work" (June 2019).... 104

Shona "on long terms sick and will not be fit to attend" Family Court (July 2019)..... 111
Shona was "still off long term" (July 2019) .... 112

Shona "is currently not in work" (July 2019)....112

Shona "was firmly convinced" Dieter "the victim of child sexual abuse by Des" . ... 116
Shona "did not give evidence" in Family Court . ... 125

Family Court "misinterpreted and misrepresented" Shona's whole investigation . ... 125

Shona "accepted the honesty and validity of Dieter's complaints" . ... 126
Shona "did not testify in Family Court" . ... 147

Shona "was convinced that" Dieter "raped by" Des .. .. 181

Shona "was removed from the case" "by a corrupt boss" . ... 181

"Shona was certain that" Dieter "had been raped by" Des. ... 192

HELEN TURNER (Anglesey Social Services)

Dieter's social worker, August to October 2018

PDF search terms: "HELEN TURNER" (34, 34 to 35, 35 to 36, 38, 39, 40 to 41, 42, 45 to 46, 48), or "TURNER" (34), or

"HELEN" (41), or "THE SOCIAL WORKER" (46)

Helen appointed to undertake a joint Section 47 investigation with Shona (August 2018)....34

Mama's Diary: Helen and Shona interviewed Dieter and Mama at home (August 2018)....34to 35

Shona's log of Helen and Shona's visit to Dieter and Mama (August 2018) ....35to 36

Helen and Shona "spoke to [Dieter] for a long time on hisown" . ... 36

15



Refer to SHONA CAMPBELL (North Wales Police) above
Helen took Dieter (& Mama) to SARC centre for a medical examination (August 2018) .... 38
Helen had decided "to advise family court that there should be no contact between Des and Dieter"

Helen witnessed Dieter tell Des "to eat" "sweeties in your underpants” (August 2018)....39
Helen and Shona interviewed Dieter at Anglesey council premises (August 2018)....40to 41
Refer to SHONA CAMPBELL (North Wales Police) above

Helen "had discussed" Dieter with 'Melanie', re the childminder's concerns (August 2018) . ... 42
Helen observed Dieter's first ABE video interview with the police (September 2018) ....45to 46
Refer to SHONA CAMPBELL (North Wales Police) above

After the interview, Helen discussed Dieter with Shona Campbell . ... 46

Helen and Shona expected that Dieter would "return to the care of his mother" soon . ... 46

KATIE ELLIS (North Wales Police)

Katie Ellis, detective sergeant

Shona's supervisor for most of the period that Shona investigated Dieter's case

PDF search term: "KATIE ELLIS", or "DS ELLIS" (43, 44)

Katie logged a multi-agency "Strategy meeting" about "disclosures from" Dieter (August 2018) ....39
Katie logged her "supervisor review" of Shona's investigation to date (August 2018) ....41
Dieter had made only "partial disclosures" to date

It was deemed necessary to interview Des about Dieter's partial disclosures to date

Police in a "difficult position" as to whether they had "enough evidentially" at that time

Katie, Shona and DI Williams made the decision to arrest Des (September 2018) . ...43

Katie had a "strategy discussion" with social worker Michelle Evans (September 2018) ... .44
Katie and Shona conducted a video interview with Dieter (September 2018) .. ... 45

Refer to SHONA CAMPBELL (North Wales Police) above

Katie had a telephone conversation with Des about "bail conditions" (October 2018) . ... 51
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Katied logged an "Update in relation to suspect contact" (November 2018) ....55
Katie referred five times to Dieter as "the victim"

Des had "bombarded" Katie and Shona with vexatious emails and phonecalls

Katie "disagreed" with Des' desire for contact with Dieter

DS Arwel Jones took over from Katie as Shona's supervisor (March 2019).... 66

'MELANIE' (childminder)

Dieter's childminder on Anglesey from July 2016 to June 2019
PDF search terms: "MELANIE", or "CHILDMINDER", or "CHILD MINDER"

Melanie became Dieter's childminder (July 2016) . ... 22

2018

Dieter's first disclosure of sexual abuse to Melanie (August 2018)....38
"does some things to me"

"yuk yuk"

Dieter demonstrated masturbation to Melanie

"he's touching me"

"smells of goat's milk"

"grunting sound"

"half asleep and half awake"

Melanie's first child protection referral to Anglesey Social Services (August 2018) .. ..

Dieter's temporary residency with Melanie (August to September 2018) ....39
"he wanted his mum"

Melanie's diary entry about Dieter (August 2018) ....41

"Helen" [Turner]

Dieter missed Mama

17
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"I didnt tell the police everything today"

Melanie's telephone call with DC Shona Campbell (August 2018) . ... 42

Melanie had discussed her concerns re Dieter's behaviour with Helen Turner

"seen a different side to him since he has been living with her"

"described him as withdrawn and paranoid"

"paranoid about undressing"

"behaviour was unusual for a child his age"

"asked all the wrong questions"

"the slime on his belly that smelled like goats milk"

"the man makes the grunt noise"

"humps the cushions"

Melanie gave a statement to DC Shona Campbell (September 2018) ....42 to 43
Shona logged Melanie's account of Dieter's first disclosure to Melanie (August 2018)
Shona logged Melanie's account of Dieter's temporary residency with Melanie (August 2018)
Shona logged Melanie's account of a threatening telephone call she once received from Des
"it's my dad"

k"

"does something to me"

Dieter demonstrated masturbation to Melanie

"He's touching me"

"It smells like goat's milk"

"half-asleep and half-awake"

"his behaviour around getting undressed as unusual and very paranoid"

"when getting undressed has asked repeatedly, 'Daddy won't come in will he?""

"I don't want to see daddy"

"burst into tears saying, 'l don't have to stay over at daddy's do I?"
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"'l don't want him playing with me', pointing to his crotch"

"They didn't ask me the right questions"

"the slime on his tummy"

"That stuff that smells like goat's milk"

"the man that comes in my room"

"It's my daddy"

"humping the sofa"

"he told her, 'I'm humping' and burst into tears"

"She asked if he did this at daddy's, and he said, 'lt's something we do a lot.""
DC Shona Campbell logged Des' remarks about Melanie (September 2018) .. ... 45
Des denied that he had ever threatened Melanie

Des said Mama may have bribed Melanie to assist in making false allegations against him

2019

Melanie witnessed Dieter "really angry" "about daddy danger" (January 2019)....62
Melanie witnessed Dieter make and label four drawings (February 2019)....65

"He buyed me lego, so that | don't say anything"

"Getting me with the knife"

"smacking me from a blue post"

"Slime on my belly"

Dieter discussed the four drawings witnessed by Melanie with GP doctor (March 2019).... 67
Dieter discussed four drawings witnessed by Melanie with Nerys Roberts (March 2019)....67 to 68
"falling from a climbing frame"

"his dad had pushed him off"

"dad had told him he would put his mum's house on fire if he told anyone"

"dad had 'pushed him down the stairs""

"his dad bought him Lego so he 'wouldn't tell anyone'"
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Melanie's telephone call with DC Shona Campbell (March 2019)....69 to 70
Melanie had witnessed a drawing (March 2019) by Dieter which depicted injection
"an injection on the inside of the arm"

"when | said ... | didn't know if | was awake or asleep ... | had the needle in my arm"
Melanie witnessed Dieter make and label three drawings (April 2019)....72
"trying to run him over"

"Dad kicking me on my legs"

"trying to cut him in half with a sword"

Dieter disclosed anal and oral rape to Melanie (April 2019)....74t075

"Daddy put his willie in my mouth and up my bum"

"daddy had giving me a tablet to go to sleep"

"slim[e] in my mouth on my face and in my bed"

"I woke up with pain in my bum daddy was putting his willie in my bum"

"a very explicit picture 'Daddy put his willie into my mouth and into my bum""
"[Dieter] told her in detail about how he has been raped by his father, including ... given tablets"
Melanie's second child protection referral to Anglesey Social Services (April 2019) ....76
"his father had put his willie in his mouth & up his bum"

"he feels small, useless and scared"

Melanie witnessed Dieter make and label a drawing (May 2019) .... 86

"drew the 'ghost dad' giving [Dieter] tablets"

Melanie witnessed Dieter make and label two drawings (May 2019)....86

"evil clown mask"

"Daddy is the clown and he is trying to kill me"

"crocodile and a snake mask"

Dieter disclosed oral rape at Legoland to Melanie (June 2019).... 88 to 89

"my dad head mask was a mass of snakes"
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"he was scaring the children"

"he chomped on willie"

"my willie hurt ... | cryed"

"I woke up and my willie was sore and bleeding"

"my dad took me to the camp doctor"

"Daddy said | think he's been playing with himself in his sleep, then laughed"

"the doctor looked at him as my willie was cut very sore and had been bleeding"

"I didnt say anything as | was too scared, my dad told me he would kill me if | did"
Melanie's third child protection referral to Anglesey Social Services (June 2019) ... .89
"he feels inside dirty sad a nobody (his words) he hates himself"

Whilst in the foster system, Dieter said that "he liked" Melanie (August 2019) .... 119

Other references to Melanie.. ... 45, 66, 87, 115, 130

NERYS ROBERTS (Anglesey Social Services)

Dieter's social worker, 2018 (October) to 2022

PDF search terms: "NERYS ROBERTS" (48, 51, 57, 58, 63 to 64, 67, 68, 70, 80, 82, 95, 98, 103, 110, 112, 114, 118 to
119, 120, 121, 122, 123, 124, 127, 128, 129, 130, 132, 133, 147, 151, 152, 153), or "SOCIAL WORKER" (58, 63), or
"NERYS" (66, 68, 72, 124, 130, 131), or "CORRUPT ANGLESEY SOCIAL WORKER" (180), or "CORRUPT WELSH SOCIAL
WORKER" (180), or "BENT SOCIAL WORKER" (180), or "KIDDY-SNATCHING SOCIAL WORKER" (180), or "WITCH" (182

to 183), or "CORRUPT ALLOCATED SOCIAL WORKER" (184)
Nerys became Dieter's allocated social worker (October 2018) . ... 48

Nerys "was well aware Dieter never wanted to see Des again" (November 2018) ....58

2019

Nerys wrote a report "advocating" "direct contact between Des and Dieter" (January 2019)....

Nerys "alarmed and perplexed" DC Shona Campbell (January 2019) .... 63 to 64
Refer to SHONA CAMPBELL (North Wales Police) above

Nerys gave Shona false information ("not the information") .. .. 64
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Dieter told Nerys that Des "threatened" him re "if he told anybody" of abuse (February 2019) . ... 64
Nerys wrote an email re her "home visit to Dieter" (March 2019)....67 to 68

Nerys saw drawings by Dieter . ... 67

One drawing: Dieter "falling from a climbing frame" after Des "pushed him off" . ... 67

Nerys was told that Des "injected" Dieter and had "given him tablets" to "make him sleepy" . ... 67
Dieter showed his drawings to Nerys .. .. 68

Dieter showed Nerys his "drawing with fire" . ... 68

Dieter told Nerys that Des "told him he would put his mum's house on fire if he told anyone"
Dieter told Nerys that Des "pushed him down the stairs" . ... 68

Dieter told Nerys that Des "bought him Lego so he wouldn't tell anyone" about abuse . ... 68
Dieter told Nerys "he was angry and wanted to kill" Des. . .. 68

Dieter told Nerys that Des would "give me tablets to make me sleep and then do the thing"
"Nerys' position" on Dieter's case "was totally at odds with that of Shona" . ... 68

Nerys visited Des (March 2019) . ... 68

Dieter told Nerys that Des had "threatened to kill him" (April 2019)....72

Nerys spoke to Des (April 2019)....80

Nerys observed Dieter's second ABE interview with DC Shona Campbell (May 2019) ....82 to 83
Nerys was "emailed Dieter's most recent drawings and disclosures" (June 2019)....95
Nerys had "a conference about Mama" with corrupt DI Elfyn Hughes (June 2019)....95
Nerys and Elfyn "agreed to remove Dieter from Mama and put him in the Foster System"
Nerys visited Dieter and Mama at home (June 2019)....98

Nerys "spoke with Dieter by himself, in his bedroom for half an hour"

Dieter showed Nerys "his injection drawing"

Dieter told Nerys "about Des"

Nerys kidnapped Dieter (June 2019)....103

Nerys "committed two criminal offences when she seized Dieter"
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Nerys committed a "kidnap" of her victim Dieter

Nerys committed "assault/battery" on her victim Dieter

"Nerys ambushed Dieter at school"

Dieter "did not want to go with" Nerys

Dieter "sustained bruising to his arm from trying to resist" Nerys

Nerys "refused to tell Mama what" she "had done with Dieter" for "over a week"

Re Nerys Roberts from June to August 2019, see also 'MR and MRS Z' (foster system) below

Nerys testified against Dieter and Mama in Family Court (July 2019).... 114

Nerys visited Dieter at his new foster handlers, Mr and Mrs X (September 2019) ...

. 120

Re Nerys Roberts - things she did, and what she knew — August 2019 to August 2022, see also

'MR and MRS X' (foster system) below

Nerys misled DS Arwel Jones (September 2019)....121

Nerys and Mair Edwards were against Dieter being video-interviewed (December 2019) . ... 127

2020

Nerys' "plan was to give Dieter to Des" (2020) . ... 127

Nerys wrote "several false statements" about Dieter's case (April 2020)....130
"Nerys stated her firm opposition to Dieter ever being returned to Mama"

Nerys' maternity leave covered by Roisin Murray (from September 2020) . ... 133
2021

Nerys visited Dieter at Des' home (October 2021)....151

Nerys "observed that Dieter was viewing inappropriate material on Des' laptop"
2022

Nerys knew Dieter "didn't want to live with Des" (April 2022) . ... 152

Nerys "should have listened to Dieter" . ... 153

Nerys "unlawfully seized" Dieter "against his will (i.e. kidnapped him) in June 2019"
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Nerys "dragged child SRA victim out of classroom" . ... 182 to 183

RHUN AP IORWERTH (Senedd politician)

Rhun Ap lorwerth

PDF search term: "RHUN AP IORWERTH" (53, 128, 185)

Rhun met three times with Mama (2018)....53

Rhun referred Dieter to Gorwel for therapy sessions with Mair Wyn Jones (2018) ....53

Rhun referred Dieter's case to Operation Hydrant (2019) ....128

MAIR WYN JONES (Gorwel refuge)

Dieter's play therapist in 2018

PDF search terms: "MAIR WYN JONES" (52 to 53, 60, 115), or "PLAY THERAPY" (55), or "MAIR" (58, 59, 63, 66, 83)
Mair gave a witness statement to DC Shona Campbell (November 2018) ....52 to 53
Mair had "had four sessions to date", in October 2018, with Dieter....53

2nd session: Dieter had "a very strong reaction to the NSPCC underpants rule" . ... 53
2nd session: Dieter "shouting" and "covering his ears"

2nd session: Dieter said "he was scared of the dark"

2nd session: Dieter said "Things happened to me in the dark"

2nd session: Dieter's "worry was his dad"

2nd session: Dieter said he was abused "When I'm half-asleep and half-awake"

2nd session: Dieter demonstrated masturbation to Mair

2nd session: Dieter was "distressed"

2nd session: Dieter said "his dad was" masturbating

2nd session: Dieter called Des "Mr Nothing" and said "he was going to lock him in jail forever'
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4th session: Dieter "discussed houses" with Mair . ... 53

4th session: Dieter said "his mother's house" was "a happy one"

4th session: Dieter said "his dad's house was an angry one"

4th session: Dieter referred to "that thing" and demonstrated masturbation to Mair

4th session: Dieter said "he didn't want to see his dad again"

4th session: demonstrating masturbation, Dieter referred to it as "that"

4th session: the masturbation happened when Dieter "was half-awake and half-asleep"

4th session: Dieter told Mair "he had a cut on his willy when he went to Legoland" (with Des)
"Mair stated that [Dieter] has openly made disclosures about his father" (November 2018)....58
Mair emailed DC Shona Campbell (December 2018) . ... 60 to 61

Dieter had continued to tell Mair "he doesn't want to see his father" .. .. 60

Dieter had continued to tell Mair about "'that' thing" Des "did when" Dieter "was % asleep and % awake"
Mair had a session with Dieter on 7th November 2018 . . .. 60

Session on 7th: Dieter was "angry"

Session on 7th: Dieter told Mair of "the thing" Des did to him "in the bed", "in dad's house"
Mair had a session with Dieter on 21st November 2018 . ... 60 to 61

Session on 21st: Dieter's "worry" was "DAD", re "that thing" Des did to Dieter. . .. 60
Session on 21st: Dieter was "happy" about "mum" . ... 60

Session on 21st: Dieter wanted to "change his dad" . ... 60

Session on 21st: Dieter didn't want Des to do "that thing" to him . ... 61

Family Court banned Dieter's "sessions with Mair" (January 2019)....63

Des had "objected to" Mair

Dieter "has been asking to see Mair" (March 2019) ....66

In second ABE interview, Dieter told Shona "he had talked to Mair" about Des (May 2019) .... 83

25



SANDRA ROQUE (sexual violence adviser)

Sandra Roque, CYPSVA

Adviser at the Sexual Assault Referral Centre (SARC, Colwyn Bay)

PDF search term: "SANDRA ROQUE" (63, 71 to 72, 191 to 192)

Sandra "visited Mama" (March 2019)....71

Sandra advised that Dieter should see an independent CAMHS psychologist (March 2019) ....72

Sandra had "no doubt" that Dieter "had been raped" . ... 192

CHRIS RENSHAW (North Wales Police)

Chris Renshaw, detective constable

PDF search terms: "CHRISTOPHER RENSHAW" (73 to 74), or "DC RENSHAW" (79)

Chris logged Mama's report of Dieter's rape disclosure (April 2019)....73 to 74
Dieter had "disclosed that he was raped by" Des . ... 73

Des "penetrated" Dieter "in the bottom and in the mouth with his penis"....73

Mama "stated that in May 2018 [Dieter] began to make disclosures" re "when his father kissed him"

Further "disclosures have been made since" .. .. 73
During dinner, Dieter "was eating the vegetables and he started retching" .. .. 73
Des "forced" Dieter's "mouth open" ....73

Des told Dieter "that he was an idiot" for not submitting . ... 73

Dieter described "SLIME" in his mouth "FROM DADDY'S WILLY" ....73
Dieter described Des' penis as "HARD" . ... 73
Des' semen (i.e. 'slime') "TASTED AND SMELT YUCKY" ....73

Dieter told Mama, "I SICKED IT [Des' semen] UP JUST LIKE | SICKED UP THE BLACK VEGITABLE JUST NOW"
Dieter referred to Des' semen "ON MY BELLY"....73

Dieter said, "DADDY MOVED HIS WILLY IN MY MOUTH" . ... 73
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Dieter said, "MY [BOTTOM] HURT" when on "THE TOILET" . ... 74

Dieter told Mama, "THERE WAS BLOOD IN" his bottom ....74

Mama recalled that she once found "some blood in [Dieter's] poo" after he'd visited Des . ... 74
Dieter said Des "FUMBLED AROUND" in Dieter's "POO HOLE" and "STUCK HIS FINGERS" inside
Dieter said Des "STUCK HIS WILLY INTO MY BUM AND MOVED IT".... 74

Dieter "then appeared to be having a panic attack" . ... 74

Dieter "hid by the tumble dryer" . ... 74

Dieter said, "I| WANT TO HIDE FROM MY FATHER" . ... 74

Dieter said, "IT'S ALL MY FAULT" . ... 74

Dieter said, "HE DID IT BOTH TOGETHER IN ONE, NOT JUST ONE THING" . ... 74

Dieter said, "HE DID IT TO ME IN ANGLESEY AND IN GLOUSTER AT NIGHT" . ... 74

Mama "thinks" Dieter "may have been having flashbacks" . ... 74

Mama "states that recently [Dieter] has been disclosing more and more" . ... 74

Mama had reported "other recent disclosures" re "physical and emotional abuse" to Shona Campbell

Dieter "has been doing drawings" . ... 74

One drawing was of a "zombie mask" ....74

Dieter told Mama that Des "would enter the room wearing the mask" . ... 74

Des threatened Dieter re "if he ever told his mother" . ... 74

Des' threat was that "the devil would come into his room and rip his toe nails off" .... 74

Mama had "seen injuries and bruises" on Dieter that she "suspected" were caused by Des . ... 74

Mama's "worst fears came about this evening when" Dieter "disclosed" "he had been raped"

It was "explained that the new disclosures will form part of the original case" . ... 74
Shona "will make contact as soon as she is back in work" . ... 74
Mama "has written" Dieter's "disclosures down on paper"....74
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CROWN PROSECUTION SERVICE (CPS)

PDF search terms: "CPS", or "CROWN PROSECUTION SERVICE", or "PROSECUTOR"

DAVID BOYCOTT (Crown Prosecution Service, 2018/19)

David Boycott, CPS lawyer

Senior Crown Prosecutor with the CPS Rape and Serious Sexual Offences Unit

PDF search terms: "DAVID BOYCOTT" (59 to 60, 69 to 70, 75, 76, 77), or "CPS" (176)

What David needed in order to prosecute Des was "supporting evidence" (April 2019)....76
David's "charging decision" (April 2019) ... .77

David "advised no further action"

David wrote a letter to Mama to explain his decision (April 2019)....77

David accepted that Dieter's disclosures "were genuine" . ... 176

ARWEL JONES (North Wales Police)

Arwel Jones, detective sergeant / temporary detective inspector
Briefly Shona's supervisor, at the end of Shona's investigation of Dieter's case

A subordinate of DI Elfyn Hughes

PDF search terms: "ARWEL JONES" (66, 76, 78, 87, 88, 92, 96, 97, 98, 111, 112, 121, 122, 124), or "DS JONES" (79, 99,
106), or "DS 951" (77, 79), or "ADWEL" [sic] (79), or "ARDWEL" [sic] (80)

Arwel took over from Katie Ellis as Shona's supervisor (March 2019) . ... 66

Arwel discussed Dieter's case with Shona (April 2019)....76

Arwel logged his phone-calls with Des (April 2019)....78

Des "was concerned" Mama "would harm herself and" Dieter

Arwel asked Des if Mama "had ever threatened or made any reference to harming herself or" Dieter

Des "said that" Mama "had not" threatened/referred to harming herself/Dieter
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Arwel asked Des why he was raising this 'concern' re Mama harming herself/Dieter
Des "replied that it had just crossed his mind and that was all"

Arwel logged the CPS' decision made after Dieter's second ABE interview (June 2019)....87 to 88

CPS: "no realistic prospect of conviction and advise no further action" . ... 87
Arwel: the police investigation of Dieter's case "is now concluded" . . .. 88
Arwel visited Mama at home re the CPS' second decision not to charge Des (June 2019)....88

Was the "couldn't answer that" reply intended to conceal from Mama the shutdown of Shona?
Mama left a voicemail recording to notify Arwel of Dieter's latest disclosures (June 2019) . ...92
Arwel logged Mama's message in a new OEL log, 5 days after message was left (June 2019)....96
The new log was "ostensibly" to log an investigation of Dieter's latest "rape-ring disclosures to Mama"
The first entry on the new log was addressed to corrupt DI Elfyn Hughes

Refer to ELFYN HUGHES (North Wales Police) below

Mama left her message on Arwel's "answer phone" on "Sat 8 June 2019" at "19.58 hrs"

Dieter's latest "horrendous disclosure" concerned "a paedophile ring"

"DI Elfyn Hughes", Arwel and "Social Services" had already "discussed" the matter the day before
"OEL 19100307807 was quite clearly a phantom investigation"

There was never "any intention of investigating this matter"

Arwel logged "DC Gareth Hughes" had been assigned for "dealing with" Mama (June 2019)....97
Refer to GARETH HUGHES (North Wales Police) below

Transcript of the "voicemail" Mama had left on Arwel's answer-phone (June 2019)....98

Arwel told Social Services that Shona would "not be fit to attend" Family Court (July 2019)....111
"Social Services solicitor" was told Arwel was "unable to forward PPO papers" (July 2019) ....112
Arwel logged that he had "spoken today with Nerys Roberts" (September 2019)....121

The log entry was addressed to corrupt DI Elfyn Hughes

Arwel was told Dieter had "made no disclosures of sexual abuse" since entering the foster system

Arwel noted Social Services' appointment of "Psychologist Dr Mair Edwards" "to work with" Dieter
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Arwel logged that he had "spoken with Dr Mair Edwards" (September 2019) .... 121 to 122
The log entry was addressed to corrupt DI Elfyn Hughes . . .. 122

Arwel's last log entry (October 2019)....124

ELFYN HUGHES (North Wales Police)

Elfyn Hughes, detective inspector

PDF search terms: "ELFYN HUGHES" (75, 95, 96, 98, 99, 99 to 100, 100 to 101, 104, 105, 105 to 108, 108 to 109, 110,
110 to 111, 112, 112 to 113, 119, 122, 123, 132, 139, 145, 147), or "ELFYN" (97, 132), or "DI" (88, 96, 121, 122), or
"D.l. SNATCHER" (175, 176), or "CORRUPT POLICE DETECTIVE" (180), or "CORRUPT BOSS" (181), or "CORRUPT D.I."
(184)

Elfyn was copied in on an email which Des sent to Shona (April 2019)....75

Elfyn conferred with Nerys Roberts about Dieter's case (June 2019)....95

Elfyn and Nerys agreed [unlawfully] "to remove Dieter from Mama and put him in the Foster System"
(Arwel Jones was also present for this conference.)

Elfyn logged Mama's "recent report of Dieter's disclosure of a rape ring" (June 2019) . ... 98

Elfyn's log entry contains a "transcript of a voicemail recording of Mama"

Mama's voicemail reported Dieter making "disclosures" to her about "a paedophile ring"

Elfyn logged "his alleged suspicion/concern in regard to Mama" (June 2019)....99

Key term: "emotional harm"

Key term: "coaching"

Elfyn logged "his Parental Alienation rationale for suspecting Mama" (June 2019)....99 to 100

Elfyn speculated that Dieter was "not the victim of sexual abuse" . ... 99

Elfyn speculated that the entire case had been "fabricated" by Mama . ... 99

Elfyn speculated that Mama was motivated by a "maliciousness" against Des . ... 99
Elfyn opined that the "abuse" of Dieter by Mama "is escalating" . ... 100
Elfyn speculated that Mama may have "mental health issues" . ... 100

Elfyn logged "his intention to raid Mama's home" (June 2019) ....100 to 101
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Elfyn planned the "seizure of all evidence" that provided any record of Dieter's disclosures . . .. 101
Elfyn "opened a new OEL log dedicated to his stitch-up of Mama" (June 2019)....104

Elfyn logged "a timeline" (June 2019)....104

On "10/06/2019" Elfyn "was made aware of" Dieter's rape-ring disclosures

Elfyn "classified Mama as a criminal suspect (re child neglect)" (June 2019)....105

Elfyn logged decision "to arrest Mama, kidnap Dieter, and raid" home (June 2019) . ... 105 to 108

Mama would be arrested on Elfyn's [asserted] suspicion of an "offence of neglect" . ... 106
Key term: "PPO" .. .. 106

Key term: "escalation" . ... 106

Key term: "emotional harm" . ... 106

Key term: "coaching" . ... 106

Elfyn had obtained "the advice of" corrupt "psychologist" Mair Edwards . . .. 106

See MAIR EDWARDS (child psychologist) below

Mair advised Elfyn that "the disclosures made" by Dieter "sounded fabricated" . ... 106 to 107
Mair advised Elfyn that Dieter's case "sounded like parental alienation" . ... 107
Elfyn noted that to arrest Mama "will allow" (i.e. enable) Social Services to kidnap Dieter. ... 107

Elfyn log entry (June 2019) ....108 to 109

Elfyn knowingly logged an obvious and serious "FALSE STATEMENT" . ... 109

Elfyn logged his "action plan" for a non-existent investigation (June 2019)....110to 111
Elfyn log entry (July 2019) .. ... 112

Elfyn logged a "FALSE STATEMENT" . ... 112

Elfyn log entry (July 2019) ....112 to 113

Elfyn logged a "FALSE STATEMENT" . ... 113

Elfyn log entry (August 2019)....119

Elfyn had not found any "evidence of neglect by means of emotional harm'

There was "no evidence against Mama"
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Elfyn log entry (September 2019)....123

Elfyn logged a "FALSE STATEMENT"

North Wales Police admitted "NO EVIDENCE whatsoever" against Mama (December 2020) ... 139
There was "no evidence for the sham suspicion of neglect" "fabricated by DI Elfyn Hughes"

Dieter's case was "turned on its head" when Elfyn "parachuted into the investigation" .. .. 175
Elfyn "kidnapped" Dieter "on the pretext of 'emotional harm""

Elfyn's kidnap of Dieter "was wrong, hugely harmful, unjustified and unlawful"

Elfyn "authorised the misuse of PPO power to unlawfully kidnap" Dieter

Elfyn "committed a criminal offence"

Elfyn removed Shona from Dieter's case . ... 181

Elfyn "fabricated ‘neglect’ case to provide pretext for PPO kidnap" of Dieter. ... 183 to 184

GARETH HUGHES (North Wales Police)

Gareth Hughes, detective constable

A subordinate of DI Elfyn Hughes

PDF search terms: "GARETH HUGHES" (97, 101 to 102, 109 to 110, 127), or "DC HUGHES" (122)
Gareth arrested Mama (June 2019) . ... 101 to 102

The arrest was on [DI Elfyn Jones' trumped-up] suspicion of "Child Cruelty" . ... 102

Mama said "I can't believe this" . ... 102

Mama denied having done anything wrong . ... 102

Mama "maintains that" all her reports to police of Dieter's disclosures were genuine . ... 102
Mama "maintains that" "her recall" of what Dieter had told her was "accurate" . ... 102

Des visited by Gareth and told of Mama's arrest and Dieter's removal (June 2019)....109 to 110
Gareth had a phonecall with Nerys Roberts (December 2019) . ... 127

Gareth logged the false findings made against Mama in Family Court
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'MR and MRS Z' (foster system)

Dieter's foster handlers, June to August 2019

Subordinates of Anglesey Social Services

PDF search terms: "MR & MRS 2" (103, 120), or "MR AND MRS Z" (104), or "FOSTER CARERS" (114), or "MRS Z" (118),
or "MR Z" (119), or "FOSTER HANDLERS" (124), or "FOSTER DIARY" (112, 113, 118, 119)

Mr & Mrs Z were Dieter's first foster handlers after his kidnap by Nerys Roberts (June 2019)....103
"Dieter discussed his 2018 bite-wound (at Legoland) with Mr and Mrs Z" (June 2019) .... 104
Foster diary: Dieter visited by Nerys Roberts (July 2019) . ... 112

Dieter was "hyper" and "angry"

Foster diary (July 2019)....113

Dieter didn't want "bacon"

Dieter said he wanted "mum"

Foster diary (July 2019)....113

Dieter was "angry"

Dieter called Des a "stupid idiot"

Mr & Mrs Z kept "diaries" about Dieter (June/July 2019)....114

The diary contained "references" by Dieter "to sexual touching"

The diary stated that Dieter said "Dad had touched me where he shouldn't"

The diary recorded Dieter's reference to "the cut to his willy"

Foster diary (August 2019) .... 118

Dieter "in his room", alone, talking to himself

Mrs Z sent an email to Nerys Roberts (August 2019) ....118 to 119

Dieter "had tears and said he was missing his Mum" . ... 119
Dieter "did not like the suggestion that people were doubting his Mum's honesty" . ... 119
Dieter was "angry" .... 119

Foster diary: Dieter visited by Nerys Roberts (August 2019) . ... 119
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Dieter was "hyperactive" and "giddy"
Foster diary (August 2019) .... 119
Dieter "in his room", alone

Foster diary (August 2019) .... 119

Dieter said he "liked" "Melanie" and "mum"

FAMILY COURT

PDF search terms: "FAMILY COURT", or "FAMILY COURTS", or "JUDICIARY"

GARETH JONES (Family Court judge)

Judge who made the key set of false findings against Mama in a 2019 judgment
PDF search term: "GARETH JONES"

Gareth's judgment against Mama (July 2019)....113 to 117

"parental alienation" . ... 113
Gareth found Mama "had fabricated all of the child abuse allegations against Des" . ... 113
Gareth knew Dieter had told his foster handlers about Des' "sexual touching" . ... 114

Gareth disregarded the "mountain of hard evidence" that Des had abused Dieter . ... 115

Gareth "had no interest in knowing and accepting the truth" . ... 116

Gareth knew any oral evidence from Dieter would be the same as "that of the mother" . ... 116
Gareth did not hear any oral evidence from detective Shona Campbell .... 116

Gareth's judgment "amounted to nothing more than elaborate bullshit" . ... 117

Gareth "refused to hear evidence from Dieter" (July 2019).... 148

Court of Appeal on Gareth's judgment against Mama (October 2019)....125to 126

* k 3k

Gareth was "wrong" that a "mother had harmed child" in another case (2018) ....171
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SHARON POPE (psychologist)

Dr Sharon Pope
Provided a false narrative to facilitate the attempted brainwashing of Dieter
PDF search terms: "SHARON POPE", or "DR POPE" (120)

Sharon's false narrative for trying to brainwash Dieter (July 2019) ....117 to 118

Sharon's narrative was "based on" the false "findings" of Gareth Jones in Family Court . ... 117
Sharon provided an "alternative perception of" Des . ... 117

Sharon advised that Dieter's foster handlers should "adhere to" her false narrative . ... 117
Dieter should be told "Daddy said he loved you and would never hurtyou" . ... 118

Dieter should be told "mummy had made a mistake" . ... 118

Dieter should be told Des is "a nice man" . ... 118

Dieter should be told that "both mummy and daddy love" him "very much" . ... 118

Dieter should be told that Mama is "tired" and "needs a rest" . ... 118

Dieter should be told that "Judges are very wise people" . ... 118

Dieter should be told "mummy and daddy want" him "to play and be happy".... 118
Sharon advised that anybody lying to Dieter should "avoid being drawn into" detail . ... 118

'MR and MRS X' (foster system)

Dieter's foster handlers from August 2019 to August 2022
Received about £70,000 to hold Dieter for three years

Subordinates of Anglesey Social Services

PDF search terms: "FOSTER HANDLERS" (117, 130, 140, 152), or "MR & MRS X" (119), or "MR AND MRS X" (139, 143,
152), or "MRS X" (120, 121, 122, 124, 126, 133, 134, 135, 138, 149), or "FOSTER CARER" (167), or "FOSTER WOMAN"
(181 to 182), or "FOSTER CAPTORS" (189), or "FOSTER DIARY" (120, 121, 122, 123, 124, 125, 126, 127, 129, 130, 131,
142)

Dieter transferred from foster handlers Mr & Mrs Z to handlers Mr & Mrs X (August 2019) ....119
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"On arrival, the first thing Dieter did was to display his large portrait photo of Mama".... 120
Foster diary (August 2019) ....120

Dieter mentioned "mum"

Dieter did not eat "pork"

Dieter "had a shower with trunks on"

Foster diary (September 2019).... 120

Dieter "had a shower with shorts on"

Foster diary (September 2019).... 120

Dieter "had an accident during the night"

Dieter "had a bad dream"

Dieter "didn't want to tell" his foster handlers "about it" (i.e. bad dream)
Foster diary (September 2019) . ... 120

Dieter "scared"

Dieter said "scared of my Dad"

Mrs X used "the narrative" (Sharon Pope) on Dieter

Foster diary (September 2019).... 120

Dieter "hated" Family Court

Dieter said "the best thing for him" would be "to see his mum"
Foster diary (September 2019) .... 120

Dieter "crying"

Dieter had "a bad dream"

Foster diary (September 2019) . ...121

Dieter "upset" (via teacher)

Dieter "wanted his mum" (via teacher)

Dieter "was worried about the Dark Lord coming back"

Dieter said the [male] Dark Lord "kills things and makes things bad"
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The Dark Lord was in Dieter's "dreams"

Dieter himself "suggested" drawing the Dark Lord

Dieter drew "a dark figure with a pale face with blood on it"

Foster diary (September 2019) . ...121

Dieter was "asking when he could see his mum"

Foster diary (September 2019) . ...121

Dieter "asked about his mum and said he missed her"

Foster diary: Dieter visited by Nerys Roberts (September 2019) ....122
Mrs X told Dieter that "mummy and daddy both love you" (the narrative, Sharon Pope)
Foster diary (September 2019) . ...123

Dieter "scared"

Dieter scared by "sharks, Dad and the dark lord"

Foster diary (October 2019)....124

Dieter very "uncomfortable" at "the hairdressers"

Foster diary (October 2019)....124

Mrs X and Nerys Roberts had Dieter excluded from "an NSPCC Pants assembly" at school
Foster diary (October 2019)....124

Dieter struggled to eat "pork"

Foster diary (October 2019)....124

Dieter wrote "l don't want to be in trouble"

Dieter wrote "l want my mum"

Dieter "upset"

Dieter "wanted his mum and he missed her"

Foster diary (October 2019)....125

Dieter "wet himself"

Foster diary (November 2019).... 126
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Dieter mentioned "what his dad did to him"
Foster diary (November 2019) . ... 127

Dieter "scared"

2020

Foster diary (February 2020) ....129

Dieter "talked about his horse"

Dieter "was using monologue"

Foster diary (February 2020) ....129

Dieter mostly alone "in his room"

Foster diary (February 2020) ....129

Dieter "crying"

Dieter "had a nightmare"

Dieter "wet the bed"

Foster diary (February 2020) ....129

For "10 mins" Dieter "had a monologue/conversation with himself"
Dieter was "telling himself he didn't want to think/play about certain things or games"
Dieter "spoke to" "Mind"

Foster diary (March 2020)....129

Dieter "hot, pale & his eyes were rolling" whilst "watching a film about" vaccination at school
Foster diary (March 2020)....129

Dieter in a scuffle at school

Foster diary (March 2020)....129

Dieter did not eat "roast ham"

Foster diary (March 2020)....130

Dieter "in his room"

Foster diary (April 2020)....130
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Dieter "in his room"

Foster diary (April 2020) . ... 130

Dieter "in his room"

Foster diary (April 2020) . ...130

Dieter "in his room"

Foster diary (April 2020) . ... 130

Dieter "in his room"

Foster diary (April 2020) . ... 130

Dieter "using laxatives"

Foster diary (April 2020) .. ... 130

Dieter "spoke with Nerys on the phone"

Foster diary (April 2020) . ...130

Dieter "didn't want to" have "a shower"

Foster diary (May 2020) ....131

Dieter wrote a letter "for his mum"

Foster diary (June 2020) ....131

Des had contact with Dieter "over Skype" for "an hour"

Dieter "went to his room"

Foster diary (June 2020)....131

Des had Skype contact with Dieter

Foster diary (June 2020)....131

Des had Skype contact with Dieter

Mrs X made a "bizarre claim" falsely alleging "a knifepoint assault" (November 2020).... 133
"neither Dieter nor Mrs X's 16-year-old son corroborated" Mrs X's false allegation
Mrs X helped Social Services to get Dieter interviewed against his will (November 2020).... 134

Dieter said Mrs X "wasn't hurt by" Dr Anke Hill or Wilfred Wong (November 2020). ... 135
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2021

Dieter "repeatedly told" "Mr and Mrs X" he "did not want" contact with Des (January 2021)....139
Dieter "distressed"

Dieter "having nightmares"

Dieter "on Lactulose"

Dieter told Mr and Mrs X "he never wanted to see Des again" (January 2021).... 140

Foster diary (May 2021) ....142

"Dieter stated that he did not want to go out with Des"

Mr and Mrs X "alarmed by Dieter's poor health following contacts with Des" (July 2021) . ... 143

Mrs X was held up by Des when she went to collect Dieter (July 2021) . ... 149

2022

Dieter's "transition period" from the foster system to Des (April to August 2022) . ... 152 to 153
Mr and Mrs X knew Dieter "didn't want to live with Des" . ... 152

Mr and Mrs X "regularly had to deal with Dieter's objections to" Des

Mr and Mrs X "became increasingly concerned about Dieter going to Des"

Mr and Mrs X found Des "uncooperative and hostile"

Mr and Mrs X "found bizarre" Des "taking urine samples from Dieter"

Mr and Mrs X found Dieter "vague or silent about what happened when with Des"

Mr and Mrs X "saw that Des was manipulating Dieter"

Mr and Mrs X found that Des' claims about Dieter would be "contradicted" by Dieter

Mr and Mrs X "concerned" when Dieter "grabbed their toddler" "and said 'l've got custody"' . ... 153

Mr and Mrs X "concerned" that Dieter said he "would talk to himself" "after he moved in with Des"
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PETER JACKSON (Court of Appeal judge)

PDF search term: "PETER JACKSON"
Peter refused Mama leave to appeal Gareth Jones' judgment (October 2019) .. .. 125 to 126
Peter accepted that "there was NO EVIDENCE of Mama coaching Dieter" . ... 125

But "no evidence is necessary" for a Family Court judge's findings of 'fact'.... 125

MAIR EDWARDS (child psychologist)

Psychologist instructed by Anglesey Social Services and Family Court

PDF search terms: "PSYCHOLOGIST" (106, 117, 189), or "MAIR EDWARDS" (121, 122, 123, 126, 128, 129, 132, 132 to
133, 139, 140 to 141, 153), or "DR EDWARDS" (127)

Mair advised corrupt DI Elfyn Hughes prior to the arrest of Mama (June 2019) .... 106 to 107
Mair advised Elfyn that "the disclosures made" by Dieter "sounded fabricated" . ... 106 to 107
Mair advised Elfyn that Dieter's case "sounded like parental alienation" . ... 107

Mair was "appointed by the Local Authority to work with" Dieter (September 2019)....121
Mair advised Elfyn Hughes not to do "a video interview with" Dieter (September 2019) ....123
Mair met Dieter for the first time (November 2019) .... 126

Dieter "did not want any contact with Des" and "refused to talk about Des"

Dieter "remained devoted to Mama" and "wanted to go back to Mama"

Mair's opinion was that Dieter "is very loyal to his mother" (December 2019).... 127

Mair was thus opposed to any interview of Dieter by police

Dieter's first 'therapy' session with Mair Edwards (January 2020) ....128

"Dieter refused to discuss Des and was opposed to any contact with him"

Mair "had not turned" Dieter "against Mama", and "no sign of doing so" (March 2020) .... 129
Mair told Social Services "Dieter had not turned against Mama" (September 2020) . ... 132 to 133
Mair "reported Dieter consistently said he missed Mama and wanted to see her"

Mair saw Dieter for the first time since the failed rescue mission (December 2020) . ... 139
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Dieter refused to talk to Mair Edwards about the failed rescue mission

But Dieter had told "his rescuers" of "his strong dislike of Mair Edwards"

Mair sent an email (February 2021) . ... 140 to 141

Mair had seen Dieter 24 times over the last 13 months . . .. 140

Dieter continued to be "quite guarded" with Mair . ... 140

In December 2020, Dieter "did not want to talk about" the failed rescue "at all" . ... 140
In January 2021, Mair discussed "when people do bad things" with Dieter . ... 140

Mair's "discussion" re "bad things" was "before Dieter gave evidence" in March 2021 . ... 140

CHRISTINE STANDING (psychotherapist)

Christine Standing M.A. is an Art Psychotherapist
PDF search term: "CHRISTINE STANDING" (128 to 129)
"Christine examined Dieter's drawings" and "produced a forensic report"” (February 2020) .. .. 128

Christine concluded "sexual violence" and "Satanic Ritual Abuse" (February 2020)....129

DAVID JONES (North Wales Police)

David Jones, detective constable / temporary detective sergeant

A subordinate of DI Elfyn Hughes

PDF search terms: "DAVID JONES" (109, 131 to 132, 132), or "DAVE JONES" (109)

David logged "closure of the trumped-up case" (neglect) against Mama (July 2020) .. .. 131 to 132

David logged closure of the non-existent "investigation" into Rape Ring (July 2020)....132
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NICOLA JUHASZ (Northamptonshire Police)

Police officer on the Road Crime Team of Northamptonshire Police
PDF search terms: "NICOLA JUHASZ" (138), or "N" (188)

Nicola Juhasz statement re Northants Police re-capture of Dieter (November 2020) . ... 138 to 139

ROISIN MURRAY (Anglesey Social Services)

Roisin Murray, social worker

PDF search terms: "ROISIN MURRAY" (133, 134), or "THE SOCIAL WORKER" (188)

Roisin became Dieter's social worker while Nerys Roberts on leave (September 2020) .. .. 133
Roisin instructed by her boss "to take Dieter for police interview" (November 2020) . ... 134
Dieter told Roisin "he did not want to speak" to police (November 2020) .... 134

Roisin was "with Dieter throughout the interview" and "for three hours prior" (Nov 2020) ....134

CHRIS BELL (North Wales Police)

Chris Bell, detective inspector / detective chief inspector
PDF search term: "CHRIS BELL" (139, 148, 180, 184)

Chris concluded "NO EVIDENCE" of "emotional harm to Dieter" by Mama (December 2020) . ... 139

ANKE HILL (lead rescuer)

Anke Hill, veterinary surgeon

Leader of Dieter's Rescue Team

PDF search terms: "ANKE HILL", or "ANKE SEEGERT", or "DR HILL", or "DR SEEGERT", or "HILL"

Anke and Wilfred Wong helped Dieter escape foster system captivity (November 2020)....133
Anke charged with a crime in regard to the failed rescue mission (November 2020). ... 135

At the point of recapture, police found Dieter "sat on the lap of" Anke (November 2020) .... 138
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Dieter "clearly consented to being with Dr Anke Hill" (November 2020)....181

During Dieter's rescue, "the initial physical seizure" of Dieter was done "by Dr Anke Hill" . ... 181
Anke's application to vacate her guilty plea was listed for mention (June 2021).... 142
Anke severed from her co-defendants at start of co-defendants' trial (June 2021). ... 148 to 149

Anke forced to abandon her application to vacate guilty plea (August 2021) . ... 149

Anke's sentencing (September 2021) . ... 149 to 151, and 189 to 190

Anke maintained her innocence, having led "a rescue mission" not a criminal conspiracy . ... 151
Anke remained "committed to the truth" that Dieter an SRA victim ... . 162

Anke "struck off by the Royal College of Veterinary Surgeons" (March 2022) . ... 166 to 168

Anke "could not have been planning a kidnap" . ... 172

Anke "concluded, correctly, that there was no possibility of a fair trial" . ... 178
Anke "did not actually believe" she was "guilty as charged" . ... 178

Anke was "firmly persuaded" that Dieter "was a victim of SRA" . ... 186

WILFRED WONG (rescuer)

Wilfred Wong

PDF search terms: "WILFRED WONG", or "MR WONG", or "WONG"

Wilfred Wong email: Dieter's "case is an SRA case" (December 2019). ... 127

Wilfred and Dr Anke Hill helped Dieter escape foster system captivity (November 2020)....133
Wilfred charged with a crime in regard to the failed rescue mission (November 2020).... 135
Wilfred goes on trial (June/July 2021) . ... 142

Wilfred wrongly convicted of a "conspiracy-to-kidnap" Dieter (July 2021).... 146

Wilfred's sentencing (September 2021) . ... 149 to 151, and 189 to 190

Wilfred well-known for "helping survivors of Satanic ritual abuse" . ... 159

Wilfred remained "committed to the truth" that Dieter an SRA victim . ... 162

Wilfred Wong "a bona fide child protection campaigner" .... 163
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Judicial bias against "children's champion Wilfred Wong" . ... 165

Wilfred "could not have been planning a kidnap" . ...172
Wilfred's 'Bonhoeffer tactic', a "comical defence" given "no possibility of a fair trial" .... 178
Wilfred "widely acknowledged as an expert on SRA" ....178

EDWARD and JANET STEVENSON (rescuers)

Edward and Janet Stevenson

PDF search terms: "STEVENSONS" (135, 142), or "EDWARD AND JANET STEVENSON" (135, 142, 156, 178, 188), or
"JANET & TED STEVENSON" (183), or "EDWARD STEVENSON" (134,146, 149, 159, 181, 189), or "JANET STEVENSON"
(141, 142 to 143, 144 to 145, 149, 150 to 151, 152, 159, 162, 168, 170, 178, 181, 186, 189 to 190)

"Edward was the driver" for the second stage of Dieter's escape (November 2020) ....134

Edward and Janet charged with a crime in regard to failed rescue mission (November 2020).... 135
Janet's defence requested the CPS make "full disclosure" of Dieter's case history (March 2021).... 141
Edward and Janet went on trial (June/July 2021) . ... 142

"Janet asserted lawful excuse, namely necessity, as her defence" (February to July 2021) .... 143

Edward and Janet wrongly convicted of a "conspiracy-to-kidnap" Dieter (July 2021)..... 146

Edward and Janet's sentencing (September 2021) . ... 149 to 151, and 189 to 190

Janet "adamant" that Dieter "a victim of satanic ritual abuse" (September 2021) ....151
Janet "adamant" that she had been on "a rescue mission" (September 2021) .... 151
Janet "refused leave to appeal against her conviction" (February 2022) .. .. 152

Janet is "a counsellor who specialises in working with victims of satanic abuse" . ... 162
Janet remained "committed to the truth" that Dieter an SRA victim . ... 162

Janet "could not have been planning a kidnap" . ... 172

Janet had worked with "SRA survivors as a counsellor and therapist . ... 178

Janet's position since 2020 was that Dieter is "a victim of SRA abuse" .... 178

Janet is a "woman of God" .. .. 181
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OTHER MEMBERS OF DIETER'S RESCUE TEAM

The members of Dieter's rescue team are mostly known as the CHILD RESCUERS in Operation
Dietrich, but the group is also referred to as WILFRED WONG & CO (177), THE GOOD ADULTS
(177), RESCUE TEAM (181), and RESCUE HEROES (187)

ROBERT FRITH (rescue team member) .... 135,149 and FRITH....178
JANE GOING-HILL (rescue team member) ....135,149 and GOING-HILL....178

KRISTINE ELLIS-PETLEY (rescue team member)....149 and ELLIS-PETLEY....178

KARREN SAWFORD

Defendant acquitted of 'conspiracy to kidnap' Dieter

PDF search term: "KARREN SAWFORD" (142, 146, 150, 156, 158, 178)

CROWN PROSECUTION SERVICE (2021 trial)

CPS "unwilling to prosecute for kidnap" . ... 138
CPS "refused to disclose essential defence evidence" (March 2021).... 141
Anna Pope (Linenhall Chambers) was the prosecutor at the trial .. .. 158

CPS "false statement" about the Rescuers' wrong convictions (September 2021) ....171to 172

NICOLA JONES (Crown Court judge)

Corrupt judge Nicola Jones (aka Nicola Saffman) presided over the trial and sentencing of
Dieter's Rescue Team at Caernarfon Crown Court in 2021

PDF search terms: "NICOLA JONES", or "NICOLA SAFFMAN"

THE TRIAL of [some members of] Dieter's Rescue Team (June/July 2021) . ... 142 to 149
Nicola ruled out the defence of Lawful Excuse/Necessity (July 2021) . ... 143 to 146
Nicola's false statements during the trial (July 2021) . ... 144 to 145, 170, 177

Nicola's severance ruling: Dr Anke Hill separated from other defendants (June 2021).... 148, 157, 167
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Nicola "caught commenting on evidence to the jury" (June 2021).... 143, and 164, 165 to 166
Nicola banned a journalist from the trial (July 2021) . ... 143, 155 to 156, 164

Nicola's "total ban on any reporting" of the trial (July 2021) . ... 156 to 157

* k 3k

SENTENCING of [all of] Dieter's Rescue Team (September 2021) . ... 149 to 151, and 189 to 190
Nicola ignorant of the real facts behind the "rescue mission" (September 2021) . ... 150 to 151

Nicola recommended removal of lawful Wilfred Wong publications (September 2021)....163

* k 3k

Nicola joined the Anglesey Druid Order (2023) . ... 186 to 187

Nicola's friend Kristoffer Hughes is a "witchcraft practitioner" and "transvestite" (2023) . ... 187

LEE HARSHEY-JONES (North Wales Police)

Lee Harshey-Jones, detective constable

Prosecution witness at the trial of Wilfred Wong and others
PDF search term: "DC HARSHEY-JONES"

Lee's first day giving evidence in the witness box (June/July 2021). ... 165 to 166

PRESS (at the trial)

JOURNALIST (Richard Carvath) .... 143
BBC JOURNALISTS . ... 158
RICHARD CARVATH.... 164,172,173 and RICHARD....177

OTHER PRESS

DAILY POST . . .. 159, 160, 162 to 163, 165, 168 aka NORTHWALESLIVE. ... 165

JOURNALISTS (Carvath WordPress) .. .. 173, 178, 180, 187
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NORTH WALES POLICE (NWP)

PDF search terms: "NORTH WALES POLICE", or "NWP"

HIS MAJESTY’S INSPECTORATE OF CONSTABULARY

PDF search term: "INSPECTORATE"

Inspectors rated North Wales Police as "inadequate” (November 2023). ... 182

OTHERS

'CILLA' (Mama's neighbour) . ... 28
SUE ROBERTS (doctor, SARC Colwyn Bay)....38

TEYRNON POWELL (paediatrician) .. .. 61

* k%

NIGEL OWEN (North Wales Police) . ... 27

SIONED SHEA (North Wales Police)....33to 34

IAN DAVIES (North Wales Police)....34

LUCY OWEN (North Wales Police) . ... 44, 58

SHARON OWEN (registered intermediary) . ... 45, 79, 82
JAMES KITE (North Wales Police) .... 49

FRASER RUSSELL (North Wales Police)....54

DEREK OWEN (North Wales Police) ....57

CHIEF CONSTABLE / CARL FOULKES (North Wales Police) . ... 64,173
STACEY ROBERTS (North Wales Police) . ... 66

ADAM WILLIAMS (North Wales Police) ....75

JACKIE DOWNES (North Wales Police) .. .. 128, 185

* k 3k
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MICHELLE EVANS (Anglesey social worker) .. .. 44

RHYS HUGHES (solicitor, Anglesey Social Services) . ... 64,111, 112
EMMA JONES (Anglesey social worker) . ...77,78, 80

KEITH WALTERS (Anglesey social worker) . ... 133 to 134

KELLY WILLIAMS (Anglesey social worker) . ... 134

* ¥ ok

MERFYN EDMUND JONES-EVANS (District Judge) ... .56
ANWEN EDWARDS (Dieter's 'guardian' in Family Court) .. .. 80

KAYLEE HUGHES / GAMLINS LAW . . .. 124

* k %k

ANNA POPE (prosecution barrister) . ... 158
EMBER-JADE WONG (prosecution barrister) .. .. 158
ANNA PRICE (defence barrister) . ... 158

NICHOLAS WILLIAMS (defence barrister) . ... 159
DUNCAN BOULD (defence barrister) . ... 159

JUSTIN HUGHESTON-ROBERTS (defence barrister) .. .. 159

* k%

JOAN MEIER (professor) . ... 169
MIKE VOLPE and MEGAN FOX (journalists exposing Family Courts) . ... 169
SAMANTHA BALDWIN (author; Family Courts campaigner) .. .. 169

THE COURT SAID (campaign to expose Family Courts) .... 169

ANDREW BOYD (author)....179 [and his SRA classic] BLASPHEMOUS RUMOURS....

JESUS (Messiah, King of Kings, etc.).... 186
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